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PROTOKÓŁ  Nr  V/ 2014 

Z ODBYTEJ  V  SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

w dniu  14 stycznia 2015r. 
 

 

Sesja  Rady Miejskiej  odbyła się  w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w 

Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 1000, a  zakończyła o godz. 12.00. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

- Radni  Rady  Miejskiej  w ustawowym składzie  - 15,    

zgodnie  z   listą  obecności  stanowiącą   załącznik nr  1  do nin. protokółu. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli  nr 1, 2, 4, 5, 6: patrz: lista obecności  

   zał. nr 2   do protokółu 

oraz: 

-  Jarosław Perzyński       -  Burmistrz Miasta 

-  Ewa Leszczyńska          -  Z-ca Burmistrza 

-  Katarzyna Joniak         – Skarbnik Miejski 

-  Marcin Zasadowski      -  Radca Prawny UM 

-  Dyrektorzy jednostek oświatowych i kulturalnych oraz prezesi  

   Spółek Miejskich  

-  Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

-  media 

 

Obradom przewodniczyła  Pani  BARBARA WIERZBICKA – 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

Sekretarzem  obrad  została radna Pani BARBARA GIL. 

 

 

Do punktu 1-go  -  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

      Przewodnicząca obrad  powitała wszystkich radnych i osoby zaproszone.  

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 

Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że  w  sesji  uczestniczy 15 

radnych, w związku z  czym Rada  może  obradować  i podejmować 

prawomocne uchwały. 
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Do punktu 2 -go – Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

 

        Przewodnicząca obrad  poinformowała, że wszyscy radni otrzymali 

projekt porządku dziennego obrad  wraz z zaproszeniem na sesję.  Zał. nr 3. 

Pani Przewodnicząca odczytała porządek z autopoprawką, tj. dochodzi uchwała 

ws Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i uchwała ws zmiany uchwały ws 

ustalenia wysokości stawek od środków transportowych. 

Następnie zapytała, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do przedstawionego 

porządku obrad? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego porządku obrad, więc Pani 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miejska  przyjęła  jednogłośnie   następujący porządek dzienny  obrad  

sesji  do  realizacji:  

 

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z IV sesji. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących 

Komisji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Uchwała RM ws ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Sierpca. 

8. Uchwała RM ws przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do Stowarzyszenia pn. 

Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie Partnerstwo”. 

9. Uchwała RM w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Sierpca. 

10. Uchwała RM ws udzielenia odpowiedzi na skargę Pana Andrzeja 

Skowrońskiego 

11. Uchwała RM ws uchwalenia budżetu miasta Sierpc na 2015 rok. 

12. Uchwała RM ws zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. 

13. Uchwała RM ws zmiany Uchwały nr 375/LIII/2013 RM z 4.12.2013r. ws 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 2014. 

14. Sprawy różne. 

15. Komunikaty. 

16. Zakończenie obrad.                                                                                         
 

 

Do punktu 3-go  -  Przyjęcie protokółu z IV sesji . 

 

    Przewodnicząca obrad poinformowała, że protokół z IV sesji z dn. 30 

grudnia 2014r. znajduje się do wglądu w sekretariacie obrad. Każdy radny 

może się z nim zapoznać i do czasu zakończenia sesji wnieść swoje uwagi, jeśli 

takie będą. Jeśli do zakończenia sesji nikt z radnych nie wniesie uwag do 

protokółu, wówczas zostanie przyjęty do aprobującej wiadomości. 
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Do punktu 4-go - Informacje i komunikaty. 

 

Pan Wiesław Rypiński – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji poinformował o pracy komisji w okresie 

między sesjami. 

Pan Zbigniew Długokęcki – poinformował o pracy Komisji Bezpieczeństwa, 

Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji. 

 

 

Do punktu 5 -go – Interpelacje i zapytania. 

 

Radna Barbara Gil – złożyła na piśmie  6 interpelacji: -  

o spowodowanie, by tablice na nekrologi były utrzymywane w należytym 

stanie; 

- o sprawdzenie i ustalenie, jaki jest stan nowych schodów z Narutowicza na 

rynek, dlaczego pojawia się rdza na metalowych elementach i dlaczego stoją 

kałuże wody? 

- odnośnie Zimy w mieście, gdzie można znaleźć dokładne informacje dot. 

zajęć w okresie ferii, ile pieniędzy otrzyma każdy organizator, który z 

organizatorów zajęć otrzyma pieniądze dla opiekunów; 

- kiedy zostanie zbudowane kolumbarium na cmentarzu komunalnym? 

- ile dzieci niepełnosprawnych jest wśród 3,4,5-latków i jakie to są 

niepełnosprawności?  

- o podanie kosztów utrzymania pracowników TBS za miesiąc i za cały 2014 r. 

Pan Bogdan Bartnicki – złożył na piśmie 2 interpelacje: 

- czy miasto prowadzi jakiekolwiek ustalenia z powiatem w kwestii remontu 

chodnika przy Świętokrzyskiej? 

- w jakim terminie planowane jest uruchomienie sieci komunikacyjnej w 

mieście i z jakich środków. 

Pan Marek Chrzanowski – na piśmie 1 interpelacja:  

- czy tzw. Koordynatorowi obiektów sportowych, po obniżeniu pensum 

dydaktycznego do 10, a następnie do 8 godzin tygodniowo przydzielono w 

arkuszach organizacyjnych SP 2 dodatkowe godziny dydaktyczne i w jakich 

ilościach? 

Pan Wiesław Rypiński – co dalej z ul. Piłsudskiego, po opadach deszczu staje 

się nieprzejezdna. 

Pani Małgorzata Kisielewska – sprawa odwodnienia Sempołowskiej- kiedy? 

Pan Dariusz Malanowski – w blokach na Paderewskiego 2, 4a i Płockiej 57 

problem z ciśnieniem wody, brak ciepłej wody. Prośba o założenie węzła 

cieplnego w każdym bloku. 

Pan Wojciech Jaworowski – sprawa zagospodarowania terenu przy bloku na 

Słowackiego 25. 
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Do punktu 6-go – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta – odnośnie ul.Piłsudskiego, jeśli 

dzisiaj Rada uchwali budżet, to ogłosimy przetarg i prace się rozpoczną, bo 

zadanie jest ujęte w budżecie. 

- tablice na nekrologi – przekażę temat do ZGM z zaleceniem dbania o ich 

estetyczny wygląd. 

- schody od Narutowicza – wspólnie z Komendantem Straży Miejskiej byłem i 

okazuje się, że przy schodach nie żadnej rynienki i brudy ze skarpy spływają na 

schody. Postaram się wspólnie z dyrektorem ZGM zająć się tą sprawą, dlaczego 

pojawia się rdza - sprawdzę, czy jest jeszcze gwarancja – zwrócę się w tej 

sprawie do wykonawcy. 

Temat Zima w mieście – wczoraj na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa był 

szczegółowo omawiany. Na ten cel przeznaczyliśmy 12.500zł, zgodnie z tym, 

co zostało zaplanowane, drugie 12.500zł będzie przeznaczone na Lato w 

mieście. 

Pan Marek Zdrojewski – poinformował, że szczegółowy wykaz zajęć 

znajduje się na stronie internetowej miasta, wywieszony jest na tablicy ogłoszeń 

Urzędu, w poszczególnych placówkach i na ich stronach internetowych oraz w 

Kurierze Sierpeckim. 

 

Pan Burmistrz – chodnik w Świętokrzyskiej – droga powiatowa, proszę o 

dokładne określenie, w którym miejscu jest fatalny, ponieważ jak będę 

rozmawiał ze Starostą, to bym przekazał temat. 

Komunikacja miejska – chciałbym, żeby nie uszczuplała budżetu miasta, 

prowadzę rozmowy w różnymi firmami, by ewentualnie w zamian za reklamę  

na busiku, czy przystanku wozili mieszkańców na cmentarz i z powrotem, np. 

w soboty i niedziele. 

Sprawa oświetlenia ulic – będziemy chcieli wejść w program SOWA , jeśli 

zostanie uruchomiony, póki co żadne programy unijne, czy marszałkowskie nie 

zostały ogłoszone, proszę o cierpliwość. 

Z ul. Sempołowską postaram się znaleźć wyjście i rozwiązać problem. 

Odnośnie bloków na Paderewskiego, Płockiej – nie widzę problemu byśmy 

spotkali się wspólnie z prezesem TBS, dyrektorem Ciepłowni i Budexpolu i 

spróbować rozwiązać problem. 

Pani Hanna Kurta – dyrektor SP 2 – stanowisko koordynatora obiektów 

sportowych powstało z chwila otwarcia hali przy SP2. Wszystkie uchwały 

podpisywał Pan Marek Chrzanowski – ówczesny przewodniczący RM, cała 

kadra w szkole zatrudniona jest zgodnie z prawem, wszelkie nadgodziny 

nauczycieli są zatwierdzane przez Wydział Oświaty, Rade Pedagogiczną. 

Pan Burmistrz - Place zabaw – dzisiejsza uchwała ws „Sierpeckiego 

Partnerstwa” powinna pomóc w rozwiązaniu tego tematu. 
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Do punktu 7-go - Uchwała RM ws ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi  

                               Miasta Sierpca. 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady odczytała uzasadnienie 

do uchwały, a mianowicie: związku z dostarczeniem przez Burmistrza Miasta 

Pana Jarosława Perzyńskiego dokumentów potwierdzających zakończone 

okresy Jego wcześniejszego zatrudnienia zasadnym jest ustalenie dodatku za 

wysługę lat.  

Na podstawie przedłożonych dokumentów ustalono 9 letni staż pracy.  

Ze względu na powyższe przyznanie dodatku stażowego w takiej wysokości 

jest zasadne i wynika wprost z przepisów prawnych obowiązujących w tym 

zakresie.  

Radni nie mieli pytań.  

Wszystkie projekty uchwał były omawiane na wspólnym posiedzeniu  Rady 12 

stycznia 2015r. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 15) 

 

UCHWAŁĘ Nr 19/V/2015 
Ws ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Sierpca. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 8-go - Uchwała RM ws przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do  

                              Stowarzyszenia pn. Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie 

                              Partnerstwo”. 

 

Pan Mariusz Urbański – Naczelnik Wydziału Promocji UM wyjaśnił, że 

Komisja Europejska zatwierdziła dokument, Program Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020, który umożliwia przystąpienie miast do 20 tyś. 

mieszkańców do Lokalnych Grup Działań. Na terenie powiatu sierpeckiego jest 

zawiązane Stowarzyszenie LGD „Sierpeckie Partnerstwo”, które zrzesza 6 

gmin wiejskich, przedsiębiorców oraz organizacje pozarządowe i osoby 

fizyczne. Stowarzyszenie działa na podstawie statutu oraz Lokalnych Strategii 

Rozwoju (LSR). W wyżej wymienionych dokumentach jest zapisane na jakich 

zasadach i jakie kierunki rozwoju preferuje Stowarzyszenie. W niedługim 

okresie rozpoczną się prace nad opracowywaniem LSR na lata 2014-2020, na 

podstawie tego dokumentu Stowarzyszenie będzie ubiegało się o pozyskanie 

środków z UE. Uważam, że przystąpienie miasta Sierpca do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania „Sierpeckie Partnerstwo” jest w pełni uzasadnione. 

Radni nie mieli uwag. Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała 

ja pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 15) 

 

UCHWAŁĘ Nr 20/V/2015 
ws przystąpienia Gminy Miasto Sierpc do Stowarzyszenia pn. Lokalna 

Grupa Działania „Sierpeckie Partnerstwo”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 9 –go - Uchwała RM w sprawie skargi na Burmistrza Miasta  

                                Sierpca. 

Pan Marcin Zasadowski – Radca Prawny przygotował uzasadnienie 

uchwały, z którym wszyscy Radni się zapoznali:  

„W związku z wniesioną w dniu 9 czerwca 2014 roku skargą Pana Andrzeja Skowrońskiego 

Rada Miejska podejmując uchwałą o jej bezzasadności wskazuje.  

W dniu 9 lutego 2011 r. na VI sesji Rada Miejska podjęła stanowisko w sprawie wyrażenia 

zgody na zamianę części nieruchomości nr 33, stanowiącej własność Gminy Miasta Sierpc z 

częścią nieruchomości oznaczoną jako działka nr 34/2, stanowiącą własność Skarżącego. 

Zamiana nieruchomości miała nastąpić z uwzględnieniem dopłat wynikających z różnicy 

wartości zamiennych nieruchomości. W związku z faktem, iż do dnia wniesienia skargi 

Skarżący nie uzyskał satysfakcjonującego go rozwiązania przytoczonego w treści 

przywołanego stanowiska, wniósł skargę na bezczynność działań organu odpowiedzialnego 

za nie wykonanie zobowiązania, które jego zdaniem z powyższego stanowiska wynika.   

Na wstępie należy zaznaczyć, iż nie jest wiadomym dla Rady Miejskiej na jakiej podstawie 

Skarżący uznał, iż organ stanowiący gminy wyraził zgodę na zamianę nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Miasta Sierpca, a oznaczonej nr ewid. 33/3 na 

działki oznaczone nr 34/6 i 34/9, które przed podziałem stanowiły jego własność. O ile 

bowiem z treści uzasadnienia stanowisko Rady Miejskiej z dnia 9 lutego 2011 r. można 

wywnioskować, iż zamiana ma dotyczyć działek Skarżącego przeznaczonych w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego pod drogi gminne (tj. działki nr 34/6 i 34/9 

powstałej wskutek podziału działki 34/2), o tyle nie jest wiadomym na jakiej podstawie 

Skarżący stwierdza, iż Rada Miejska wyraziła zgodę przekazania w ramach odszkodowania 

nieruchomości zamiennej oznaczonej nr 33/3. Stanowisko organu stanowiącego gminy 

dotyczyło bowiem zamiany części nieruchomości działki nr 33, jednakże nie wskazywało o 

jaką konkretnie część działki chodzi. Należy bowiem wskazać, iż wskutek podziału działki nr 

33 powstały nieruchomości gruntowe oznaczone nr ewidencyjnym 33/3, 33/5, 33/6 oraz 

działki przeznaczone pod drogi gminne nr 33/4 i 33/7. A zatem stanowisko Rady Miejskiej, 

nie wskazujące choćby precyzyjnie w opisie o jaką część działki nr 33 chodzi, nie mogło 

rodzić skutecznego zobowiązania wobec Burmistrza Miasta Sierpca do przekazania żądanej 

przez Skarżącego działki nr 33/3. Zasadne jest zatem stwierdzenie, iż stanowisko organu 

stanowiącego było wyłącznie sposobem akceptacji dla tej formy odszkodowania w 

przypadku pozytywnych rokowań w tym przedmiocie pomiędzy organem wykonawczym a 

Skarżącym. Nie mniej jednak z omawianego stanowiska nie można wywnioskować, iż miało 

ono charakter zobowiązujący wobec Burmistrza Miasta Sierpca. Podjęcie decyzji w tym 

przedmiocie należy bowiem do wyłącznej kompetencji organu wykonawczego, zaś odmienne 

twierdzenie byłoby swoistym zaakceptowaniem możliwości wnoszenia przez Skarżącego 

jako właściciela nieruchomości wydzielonej w wyniku podziału pod drogę publiczna 

roszczenia o przyznanie nieruchomości zamiennej w trybie art. 131 ust. 1 ustawy z dnia 21 
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maja 1997 r. o gospodarce nieruchomościami co byłoby wprost  sprzeczne treścią tego 

przepisu. Potwierdzeniem tego stanu rzeczy jest również wyrok Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach z dnia 16 listopada 2009 r. w sprawie II SA/Gl 265/09. 

Nie będąc zatem zobowiązanym stanowiskiem Rady Miejskiej Burmistrz Miasta Sierpca 

podjął rokowania ze Skarżącym. W ich trakcie udzielał mu informacji zarówno pisemnie 

jako również w trakcie bezpośredniej rozmowy prowadzonej z pracownikami Urzędu 

Miejskiego. Jak wynika z akt sprawy Strony nie doszły do ostatecznego porozumienia w 

przedmiocie formy odszkodowania za działki oddane pod drugi publiczne i w związku z 

powyższym Gmina Miasto Sierpc uznało, iż jedynym możliwym rozwiązaniem jest wypłata 

odszkodowania w formie pieniężnej. Takie stanowisko było uzasadnione obowiązującymi 

przepisami prawa, tj. art. 98 ust. 3 w zw. z art. 131 zw. ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 

gospodarce nieruchomościami.  

Odnośnie podnoszonych przez Skarżącego zarzutów dotyczących bezczynności działania 

organu wykonawczego należy zauważyć, że w niniejszej sprawie była prowadzona  

korespondencja. Skarżący wielokrotnie w bezpośredniej rozmowie z pracownikami Urzędu 

Miejskiego w Sierpcu zapoznawał się z przedstawianymi  w niniejszej sprawie 

wyjaśnieniami i informacjami. Powyższy zarzut jest zatem nieuzasadniony. 

Mając zatem na uwadze powyższe okoliczności, Rada Miejska w Sierpcu 

uznaje niniejszą skargę za bezzasadną”.  

  

Radni nie mieli uwag. Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała 

ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  

 

UCHWAŁĘ Nr 21/V/2015 

 w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Sierpca. 

ZA – 14 radnych,  wstrzymała się 1 radna. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6  do nin. protokółu. 

 

Do punktu 10 – go -Uchwała RM ws udzielenia odpowiedzi na skargę  

                                  Pana Andrzeja Skowrońskiego. 

Pan Mecenas przygotował odpowiedź na skargę, która wraz uchwałą  i 

całością akt sprawy Pana Andrzeja Skowrońskiego zostanie przekazana 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie.  

 

Radni nie mieli uwag. Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała 

ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 15) 

 

UCHWAŁĘ Nr 22/V/2015 

 w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Pana Andrzeja 

Skowrońskiego. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7  do nin. protokółu. 

 

http://lex.online.wolterskluwer.pl/WKPLOnline/index.rpc#hiperlinkText.rpc?hiperlink=type=tresc:nro=OrzeczSad.590787:ver=0&full=1
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Do punktu 11-go - Uchwała RM ws uchwalenia budżetu miasta Sierpca  

                                 na 2015 rok. 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta przedstawił zmiany w zadaniach 

inwestycyjnych, które zostały wypracowane wspólnie na posiedzeniu 

przedsesyjnym Rady: 

 Wprowadza się nowe zadanie w dziale 600 rozdziale 60013 pn : „Raport  o 

oddziaływaniu na środowisko przedsięwzięcia polegającego na  budowie nowego 

odcinka drogi wojewódzkiej, od istniejącej drogi woj. nr 560 ( Ul. Płockiej) w 

miejscowości Gorzewo do drogi krajowej nr 10 w miejscowości Borkowo Kościelne 

wraz z budową nowego odcinka drogi gminne ( ul. Witosa) od ul. Płockiej do 

skrzyżowania z nowym odcinkiem drogi wojewódzkiej.” w kwocie  40 000 zł. Plan 

po zmianach wynosi 40 000zł. 

Wprowadza się nowe zadanie w dziale 600 rozdziale 60016 pn :  
 „Budowa chodnika ul. Kwiatowa II etap”- zwiększenie o kwotę 26 000 zł, plan po 

zmianach wynosi  26 000zł., 

 „Budowa ul. Andersa wraz z kanalizacją deszczową”  zwiększenie o kwotę 370 000zł 

plan po zmianach wynosi 370 000 zł. 

 „Budowa ul. Karłowicza” zwiększenie o kwotę 240 000zł., plan po zmianach wynosi 

240 000 zł. 

 „Budowa ul. Podgórnej wraz z kanalizacją deszczową I etap” zwiększenie o kwotę  

248 120,53 zł., plan po zmianach wynosi 248 120,53 zł. 

 „Budowa ul. Powstańców wraz z kanalizacją deszczową I etap” zwiększenie o kwotę  

450  000 zł., plan po zmianach wynosi 450 000 zł. 

 „Modernizacja chodnika wraz ze zjazdami ul. Armii Krajowej (od ul. Traugutta do 

Mikołajczyka) oraz ul. Mikołajczyka”  zwiększenie o kwotę 170 000 zł. plan po 

zmianach wynosi 170 000 zł.  

 „Modernizacja kładki przy ul. Farnej” zwiększenie o kwotę 130 000 zł. plan po 

zmianach wynosi 130 000 zł.  

 „Projekt i  budowa ul. Poziomkowej” zwiększenie o kwotę 170 000 zł. plan po 

zmianach wynosi 170 000 zł.  

 „Projekt ul. Krasińskiego” zwiększenie o kwotę 20 000 zł. plan po zmianach wynosi  

20 000 zł.  

 „Utwardzenie tłuczniem drogi miejskiej przy ul. Dworcowej dz nr 3/19” zwiększenie 

o kwotę 50 000 zł. plan po zmianach wynosi 50 000 zł.  

 „Utwardzenie tłuczniem ul. Mieszka I” zwiększenie o kwotę 115 000 zł. plan po 

zmianach wynosi 115 000 zł.  

Wprowadza się nowe zadanie w dziale 750  rozdziale 75023 pn:  

 „Zakup licencji - baza systemu drogowego” zwiększenie o kwotę 75 000 zł. plan po 

zmianach wynosi 75 000 zł.  

Wprowadza się nowe zadanie w dziale 754  rozdziale 75495  

 „Zakup wraz z montażem sprzętu do monitoringu miasta” zwiększenie o kwotę  

30 000 zł. plan po zmianach wynosi 30 000 zł.  

       Wprowadza się nowe zadanie w dziale 801  rozdziale 80101 
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 „Projekt instalacji elektrycznej Szkoła Podstawowa nr 3” zwiększenie o kwotę  

12 000 zł. plan po zmianach wynosi 12 000 zł. 

              Wprowadza się nowe zadanie w dziale 801  rozdziale 80104 

 „Modernizacja elewacji budynku Miejskiego Przedszkola nr 3 „zwiększenie o kwotę  

20 000 zł. plan po zmianach wynosi 20 000 zł. 

 „Modernizacja instalacji co w Miejskim Przedszkolu nr 2 ( projekt i wykonawstwo) I 

etap” zwiększenie o kwotę  50 000 zł. plan po zmianach wynosi 50 000 zł. 

                   Wprowadza się nowe zadanie w dziale 900  rozdziale 90001 

 „Budowa przyłącza kanalizacji deszczowej w ul. Staszica” zwiększenie o kwotę   

6500 zł. plan po zmianach wynosi 6500 zł. 

      W rozdziale 90001 zwiększa się plan wydatków dot. zadania inwestycyjnego pn: 

„Budowa separatora odbioru wód z osiedla za torami przy zbiorniku wodnym 

Jeziórko” zwiększenie o kwotę  50 000zł. plan po zmianach wynosi 450 000zł. 

      Wprowadza się nowe zadanie w dziale 900  rozdziale 90095  

 „Zagospodarowanie parku Andersa wraz z parkingiem I etap” zwiększenie o kwotę  

200 000zł. plan po zmianach wynosi 200 000zł. 

 Zdejmuje się zadania: 

  „Budowa ul. Matejki”  kwotę  600 000 zł. 

 inwestycyjne koncepcje zagospodarowania Placu Chopina –stare mioasto-150 000zł., 

 Wykup gruntów pod inwestycje " Budowa ul. Narutowicza" o kwotę  700 000 zł. 

 Budowa przepompowni wód deszczowych- osiedle za torami-883 635,08zł 

 Zagospodarowanie parku wokół Jeziórek w Sierpcu - III etap o kwotę 450 000 zł. 

 Zakup szaletu miejskiego wraz z montażem o kwotę 150 000 zł. 

Pani Barbara Wierzbicka - powyższą Autopoprawkę do projektu budżetu na 

2015r., który Radni otrzymali w listopadzie 2014r. należy przegłosować, a 

dopiero będziemy głosowali przyjęcie uchwały ws uchwalenia budżetu miasta 

na 2015r. 

Głosowanie autopoprawki:  
 ZA – 14 radnych,   wstrzymała się 1 radna. 

Następnie Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały budżetowej i 

poddała ja pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 15) 

 

UCHWAŁĘ Nr 23/V/2015 

 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sierpca na 2015 rok. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8  do nin. protokółu. 

 

Do punktu 12 –go – Uchwała RM ws  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta na lata 2015 – 2030. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że przyjmuje się Wieloletnią Prognozę 

Finansową Miasta Sierpca na lata 2015 – 2030 zgodnie z załącznikiem nr 1. 
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Tabelaryczna Prezentacja Wieloletniej Prognozy Finansowej i zał. nr 2 – 

Wykaz przedsięwzięć WPF do Uchwały. 

 

Radni nie mieli pytań, wobec czego Pani Przewodnicząca odczytała treść 

uchwały i zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 24/V/2014 
ws Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 2015 – 2030. 

 

ZA – 15 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9  do nin. protokółu sesji. 

 

 

Do punktu 13-go – Uchwała RM ws zmiany Uchwały nr 375/LIII/2013 RM 

                                 z 4.12.2013r. ws określenia wysokości stawek podatku  

                                 od środków transportowych 2014. 

 

Pani Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski poinformowała, że Rada Miejska 

do 31 grudnia 2014r. nie podjęła uchwały ws określenia stawek podatku od 

środków transportowych, dlatego też dokonuje zmiany uchwały i obniża stawki 

podatku w porównaniu do roku poprzedniego. Zmiana tych stawek w ciągu 

roku podatkowego nie łamie zasady demokratycznego państwa prawa, 

ponieważ to działanie nie prowadzi do pogorszenia sytuacji prawnopodatkowej 

podatników, lecz jest reakcją Rady na sytuacje finansową właścicieli środków 

transportowych zamieszkałych lub mających siedziby na terenie miasta Sierpca. 

Zaproponowane w uchwale stawki spowodują co prawda zmniejszenie 

dochodów budżetu miasta, ale celem takiego działania jest pozyskanie 

przedsiębiorców i intensyfikacja rejestracji pojazdów, co w przyszłości 

przełoży się na wzrost dochodów do budżetu miasta. Obniżenie stawek ma na 

celu zapobieżenie przerejestrowywaniu samochodów do gmin, gdzie stawki 

podatku od środków transportowych zostały ustalone na poziomie minimalnym. 

W perspektywie nadchodzących lat mogą zwiększyć się wpływy do budżetu, 

dlatego też należy zachęcać podatników do wyboru Miasta Sierpca jako miejsca 

do prowadzenia działalności gospodarczej, co w konsekwencji będzie 

prowadziło do opłacania podatku od środków transportowych do naszej gminy. 

 

Radni ten temat omawiali na posiedzeniach Komisji Budżetu i Finansów 

wspólnie z transportowcami, którzy warunkowali swoje pozostanie w mieście 

obniżeniem stawek podatku od środków transportowych, a ci, którzy opłacają 

podatek w innych gminach obiecali przerejestrować swoje pojazdy i przenieść 

się do miasta. 

 

Dyskusji nie było. 
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Pani Przewodnicząca Rady  odczytała treść uchwały i poddała ja pod 

głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 25/V/2014 
ws zmiany Uchwały nr 375/LIII/2013 RM z 4.12.2013r. ws określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych 2014. 

 

ZA – 15 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10  do nin. protokółu sesji. 

 

Do punktu 14 –go - Sprawy różne. 

 

Pani Przewodnicząca obrad odczytała pismo Pani Iwony Brudnickiej – 

Nauczyciela SP 2, z którego wynika, iż Pani Iwona Brudnicka wycofuje skargę 

złożoną w dniu 6 października 2014r. na CKiSz i nie oczekuje żadnych 

dalszych działań ze strony Rady Miejskiej.  

Ksero pisma stanowi załącznik nr 11 do nin. protokółu. 

 

Pan Burmistrz – podziękował dyrekcji, nauczycielom MP nr 4 za 

przygotowanie dzieci  z okazji Dnia Babci i Dziadka, wcześniej jasełka 

świąteczno-noworoczne. Myślę, że takie imprezy przynajmniej raz w roku 

mogłyby się odbywać w CKiSz, by rodzice mieli możliwość obejrzeć te 

występy swoich pociech. 

Pan Burmistrz podziękował radnym Jerzemu Stachurskiemu i Krzysztofowi 

Rudowskiemu za pomoc w działaniach z MZDW w Ciechanowie i w Urzędzie 

Marszałkowskim. Za cenne wskazówki i sugestie. 

 

Na wniosek radnej Pani Barbary Gil – Pani Ewa Leszczyńska, która od 1 

stycznia 2015r. objęła funkcję Zastępcy Burmistrza Miasta, dokonała krótkiej 

autoprezentacji. 

 

Do punktu 15-go – Komunikaty. 

 

Pani Przewodnicząca – zwróciła się do radnych o składanie propozycji zmian 

do Statutu Miasta, które zbierze Pan Mecenas i naniesie poprawki, byśmy jak 

najszybciej uchwalili nowy Statut. 

 

Przewodnicząca obrad  poinformowała, że  do protokółu z IV sesji nikt z 

radnych nie wniósł żadnych uwag, w związku z tym proponuje przyjąć go do 

aprobującej wiadomości.  

Rada przyjęła jednogłośnie i bez uwag protokół z poprzedniej sesji do 

aprobującej wiadomości. 
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Do punktu 16-go – Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania się punktów porządku dziennego sesji  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej podziękowała wszystkim  za czynne uczestnictwo w sesji   i  

ogłosił a zakończenie obrad: 

 

„Zamykam  obrady V sesji  Rady  Miejskiej  Sierpca”. 
 

 

Na tym protokół zakończono, napisano i po przeczytaniu podpisano. 

 

 

 

Protokółowała:                                                       Przewodnicząca obrad: 

 

Halina Waszkiewicz                                                  Barbara Wierzbicka       

 


